
Schriftelijke vragen: 
 
 
Geacht College. 
 
Tijdens de Raadsvergadering van 22 sept 2020 hebben wij al enige algemene vragen gesteld inzake 
budgetten WMO in relatie tot invoering abonnementen. Deze abonnementen zijn in 2018 in werking 
getreden. Wij zouden graag specifiekere cijfers ontvangen. 
 
1 Wij zouden graag een overzicht ontvangen van alle aanvragen qua aantallen. 
2 wij zouden ook graag willen weten hoeveel afwijzingen er plaats vinden 
3 ook willen wij graag een overzicht  van het aantal verleende zorguren. 
 
Dit zouden wij graag vanaf de invoering van het abonnement 2018 tot heden per maand uitgesplitst. 
 
Wij zien de cijfers met belangstelling tegemoet. 
 
Alvast bedankt. 
 
Met vriendelijke groet 
Annette Zwiep- Rosens 
Fractie Lokaal Dinkelland 


